

倫敦華僑中文學校

London Overseas Chinese School

Registered Charity Number 1111336

Year-end Celebration ☆ Open Day

年終家庭同樂開放日

Sunday 24th June 2018 - 2pm to 4:30pm

星期日 六月二十四日 下午二時至四時三十分

We would like to invite everybody to join our fundraising event. There will be delicious yummy home cooking, lucky draw, performance program and much more for you to discover!!!

學校地址 School Address:

St James' Catholic High School, Great Strand, Colindale, London NW9 5PE

Nearest Underground Station: Colindale (Northern Line)

Bus Station: RoyalAirForceMuseum (Bus nos. 303 and 632)

本校學聯絡電話 School Contact:

Mr. Huang -Telephone No. : 020 8318 0188 或 07768057200

Email : qcxhuang@gmail.com

上課時間: 每星期日下午二時至四時

School hours are every Sunday from 14:00 to 16:00



London Overseas Chinese school is a non profit language school based in Colindale (NW9) north west London. The school established in 2001 and caters for teaching various levels of Mandarin from beginners to GCSE and A level. We welcome all ages from five Chinese and foreign students to sign up.

Our new 2018/2019 academy year starts on 9th September 2018, total 32 weeks and end on 7th July 2019. Tuition fee is GBP 200 per year.

倫敦華僑中文學校為非盈利性之華校，成立於2001年，其宗旨為服務旅英華人家庭之子女學習母語中文及推廣中華文化。本校採小班制，依學生原有中文程度分班上課，開設有初學到報考 GCSE, A Level 等 簡體字 / 正體字 班，歡迎五歲或以上中外學童報名。

2018/2019新學年在二零一八年九月九日開始，全年三十二周至二零一九年七月七日結束。全年學費為兩百英鎊。